
 

 

Styrelseprotokoll nr 7 IK Cyrus 
Styrelsemöte 2023-03-07 kl 18.00 – 20.00 Kansliet 

Närvarande:  ordförande  Mats Berggren 

 Sekreterare  Ingalill Hafström 

 Spelar o ledarvård Maria Thorsell   

 Tävling o Cuper Annelie Kempe 

 Junior/senior  Mikael Sundelius 

 

Förhinder:  Media/profil   Stefan Carlsson 

 Sponsring  Lena Sumedrea 

 Kassör  Carl-Johan Timén 

 Ungdom  Sajma Komarica Rylander 

 Damer  Moa Bengtsson 

 Damer   Matilda Gunnarsson 

   Tore Wilhelmsson 

  

 

§ 33 Inledning  
 Ordförande inleder och konstaterar att dagordningen kan godkännas. 

 Ingen ändring från föregående protokoll – flera punkter återkommer på kvällens möte. 

    

§ 34 Rapporter och Information från ansvarsområdena  

 34:1 AU – Bowling – Stugan 
 a) Protokoll från AU möte i februari bifogades kallelsen. Nöjda med det 

  nya upplägget för att stärka samverkan mellan sektionerna. 

   

 34:2 Ekonomi 
 a) Underskott på ca 200 000 mot budget för handbollen. 

  Underskott på ca 100 00 mot budget för bowlingen. 

  Utgifterna minskar nu och några intäkter väntas som stärker upp. 

  Men vi kan förbereda oss på ett negativt resultat detta år. 

 



 b) Frågan om vilken ytterligare försäljning som ska ske diskuterades, men 

  inga beslut. De ska in i planeringen och vara klar inför nästa säsong så 

  alla lag och övriga medlemmar vet och har koll vad som förväntas. 

   

 c)  En ny punkt om möjligheten att kunna Friköpa sig från försäljning – 

  Styrelsen beslutar att inte godkänna det utan de två obligatoriska 

  försäljningarna gäller föra alla lag och spelare. Införs för lagen från 8 års 

  ålder, omfattningen kan variera beroende av ålder. Rutin kommer att 

  tas fram. 

 d) Mats Rapport om Cleverservice, via Paulina på Smålandsidrottsservice 

  verksamhetssystemet som förenklar handhavande vid exempelvis 

  fakturor för domararvode m.m. Carl- Johan är ansvarig. 

 

 34:3  Sponsring 

  Inget nytt 

 

  

 34:4 Marknad och Profil 
  Inget nytt 

  

 34:5 Damer 

  Skriftlig rapport från damerna denna gång. Man har börjat träna ihop 

  med juniorerna, som tillika har dragit ur sitt lag ur serien p.g.a. för få 

  spelare. Sammanslagningen har medfört bättre träningstider och att 

  Håkan och Fredrik hjälper till med damträning.  

  Båda damlagen håller i sin trend att bara vinna sina matcher, så riktigt 

  kul. 

 34:6 Herrar 

  Mats rapporterar om herrarna som tyvärr inte har chansen att avancera 

  p.g.a. en miss i att säga upp avtalet med Hallby. Resultat mässigt har det 

  gått bra senaste tiden. 

  Ny tränare behövs till nästa säsong. 

   

 

 34:7 Juniorer  

 a)  Mycket matcher kvar att spela, div 4 ett par matcher och de båda 

  juniorserierna 4 matcher + 4 matcher.  

 b) Damjuniorer  

  Dragit sig ur seriespel 

 



  Samverkan med Hallby och Bankeryd – Ett uppföljningsmöte har ägt 

  rum sedan förra mötet mellan föreningarnas ledarna. Det har fungerat 

  bra. Det finns  en ambition att fortsätta. Ansvarig är Mikael och Mats. 

 

 34:8 Ungdom 
 a) Nu är omdömet att det överlag fungerar bra Problemen som eventuellt 

  finns handlar om nybörjarbekymmer i samverkan.  – Träning och spel är 

  på sluttampen i de flesta serierna. Det finns endel uppskjutna matcher 

  som ska genomföras.    

 

 b) Uppföljning och plan för nästa säsong kommer att ske enligt nedan 

  Styrelsen besöker lagen och ledarna 

  p 16 Maria och Anneli ansvariga 

  p 11 Mats ansvarig 

  p 8 och 9 Mats ansvarig 

  f 14 Sajma ansvarig 

  f 8 och 9 Maria och Anneli ansvariga 

 

 c) Alla ledare ska ha fått en förfrågan om nivå till serieanmälan nästa 

  säsong och antal lag, kan lämpligast ske i samband med uppföljningen i 

  respektive lag. 

 

 d)  Ungdomsavslutning den 19/4 - Anneli och Maria ansvarar. Damer och 

  Herrar hjälper till med program. 

. 

  

 34:9  Handbollsskola 
  Rapport om att Jonathan, Anton, Sanna som planerar att följa 

  åldersgrupperna och bilda P och F 8 lag. 

  Barnen tyckte det var kul att få spela matcher och möte Bankeryd, Habo 

  och Hallby. Fungerade utmärkt på alla sätt. 

  

  Handbollsskolan har egen avslutning i samband med sista träningen den 

  18 mars. Ingalill ansvarig 

 

 34:10 Ledarvård 
  Planerar in en träff efter säsong förslag 13 april. Lite mat och trevligt. 

  Anneli och Maria ansvarig 

 

 34:11 Utbildning 
  Anneli och Maria tar på sig att inventera vilka utbildningar alla ledare 

  har så vi kan uppmuntra till rätt kurser och anmäla i god tid. 

 34:12 Cuper 
  Lite osäkert vilka lag som avslutar säsongen med Cup. 

  De som vi vet är 

  F 14 åker till Rödspättecup i Danmark 

  P 11 åker till BUA 



   

    

§ 35 Organisationsutveckling 

35:1 Trello  
 Återkommer när Stefan gjort sitt. 

35:2 Kansli  
 Befattningsbeskrivning ska revideras och tydliggöras avseende 

 ansvarsfördelning. Inget nytt 

35:3 Nya till styrelsen 
 Styrelsemedlemmar behövs fler som är aktiva och som tar ansvar för ett område 

 enligt vår nya organisation. – Föräldranätverket finns de där? 

 Hur det ser ut idag och vilka luckor har vi? 

 Ungdom – Anneli – Maria – Sajma, behövs förstärkning? 

 Herr – saknas helt 

 Dam – Moa och Matilda 

 Övergång Junior/senior Mikael S 

 Utbildning Carl-Johan, behövs förstärkning? 

 Sponsring – Stefan, behövs förstärkning? 

 Profil – Media – Marknadsföring, Stefan och Mikael S behövs förstärkning? 

  

Vi beslutar att tillfråga alla ledamöter som idag är aktiva alltså fråga varandra. Lista på tilltänkta 

namn som kan förstärka bifogas nedan vi får hjälpas åt att kontakta personerna. Uppdraget är ett 

förslag på var det kan vara aktuellt att förstärka, går självklart att ändra utifrån intresse och 

möjligheter. Det som behöver vara klart att man arbetar självständigt i arbetsgrupper samt att någon 

leder arbetsgruppen och därmed är representant in i styrelsen. 

 

Lista: 

Christian Grönblad  utbildning – ledarutveckling - spelarutveckling 

Calle Karlsson  herrsidan 

Erik Dahl  ungdom 

My Andersson 

Fia Roos  ungdom 

Christer Roos  sponsring 

Andreas Roos  sponsring 

Sara Norsåsen  sponsring 

Richard Nordenberg herrsidan  

Mats Berggren  herransvarig?  

Föräldrar  ungdom 

 

35:4 Valberedning behöver komma igång.  
 Valberedningen han ansvar för ordf, kass, sekr och revisorer. 

 Ordf: Mats tillkännager att han inte ställer upp som ordförande nästa säsong. 

 Sekr: Ingalill har utgående uppdrag efter 2 år. 

 Kassör: Carl-Johan har ett år kvar  

 



 § 36 Aktuellt inför Nästa möte  
 

Tränare herr 23/24 – Tränare dam 23/24 

Finns behov av domarutbildning/coaching - användning av domare många domare som inte fått 

döma. 

Kommande möte 11 april, 16 maj, 22 aug, 3 okt, 31 okt, 28 nov. 

 

Den 2 sept Kick off för hela styrelsen och alla ledare i handbollen. 

Årsmötet i sept Cyrusstugan. 

 

Arbetande arbetsgrupper och andra träffar genomförs därutöver utifrån behov. 

§ 37 Avslutning 
Mats avslutar mötet med att påminna om att arbeta emellan mötena så de kan blir mer av 

avrapportering och att ansvaret verkligen ligger ute i små arbetsgrupper. 

 

 

Ingalill Hafström   Mats Berggren 

sekreterare    ordförande 

 

 

 


